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Referat, bestyrelsesmøde 20. marts 2021 i GF Kalvehave Færgegaard 

 
Til stede: Peter Hofman-Bang, Alex Jensen, Dorte Z. Nielsen, Martin Sønderholm, 
Peter Tygesen (ref.) 

 
1. Opfølgning på referat af bestyrelsesmøde 21. november 2020 

Ingen kommentarer 
 
2. Generalforsamling 

• Der er ikke indkommet forslag fra medlemmerne til dette års generalforsamling. 
Generalforsamlingen blev foreløbigt fastsat til afholdelse lørdag d. 26. juni, 
såfremt coronabegrænsninger ikke forhindrer dette. 
Alex reserverer lokale i Sejlklubben. 

• Peter Hofman-Bang, Dorte Z. Nielsen og Martin Sønderholm er på valg og er 
villige til genvalg. Desuden er begge suppleanter til bestyrelsen på valg. 

• Forslag til revision af støjreglerne i ordensreglementet blev drøftet – Martin 
udarbejder endeligt forslag. 

 
3. Økonomi 

• Årsregnskabet for 2019-2020 viser et overskud i foreningens drift på 17.345,84 
kr. og er fremsendt til revisorerne. 

• Budgetforslag vedtaget med uændret kontingent og gebyrer. 
 
4. Hjemmesiden 

Ingen bemærkninger 
 
5. Grundejerforeningens faste anlæg 

a. Veje 
• Bestyrelsen har godkendt, at entreprenør Niels Hyllede opretter Birkevej, 

Bøgevej og Egevej med knust asfalt inden for en ramme på 40.000 kr. 
Anvendelsen af knust asfalt er anmeldt til Vordingborg Kommune, som 11. 
marts har godkendt anvendelsen. Information herom udsendt til 
medlemmerne 14. marts. Arbejdet er afsluttet. 

• Vejsjakkets medlemmer har modtaget en erkendtlighed for deres indsats fra 
foreningen. 

• Kommunen er d. 8. marts spurgt om vejledning om hastighedsdæmpning; 
der foreligger endnu ikke svar. 

 
b. Dræn 
Intet at bemærke. 
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c. Græsslåning 
Formanden retter henvendelse til hesteejer om gratis sommerhøslæt igen i år. 
OBS: Hundeejere bedes indtrængende om at sikre opsamling af deres hundes 
efterladenskaber, så afføring i høballerne undgås. 
d. Trapper, bænke og skraldespande 
Alex har bygget et cafebord ved toppen af trappe 1 (ved skoven). Flere trin på 
trappe 2 trænger til udskiftning. 

 
e. Beplantningsbæltet og udsigtskiler 
• Vedr. anmeldelse af et medlems hærværk på foreningens plantebælte har 

Sydsjællands og Lolland-Falsters Politi besluttet at standse efterforskningen; 
bestyrelsen besluttede at indklage afgørelsen for statsadvokaten. 

• Formanden iværksætter den årlige vedligeholdelse af udsigtskilerne ved Ny 
Pilevej 8 og Granvej 11. 

 
f. Skræntbeplantning og stranden 
Vil blive besigtiget i forbindelse med den årlige gennemgang i løbet af foråret. 

 
g. Badebro 
Efter medlemsønske om skiltning vedr. løse hunde på og ved badebroen har 
foreningen d. 20. september 2020 anmodet kommunen om dette; der er rykket for 
svar d. 8. marts. 

 
h. Sydsjællandsleden 

• Efter mere end et halvt års ventetid har kommunen v/entreprenør foretaget 
beskæring af bevoksning mod stranden. Dette er foretaget så brutalt og 
ødelæggende for en stor del af bevoksningen, at bestyrelsen besluttede at 
klage til kommunen og kræve et øjeblikkeligt stop for arbejdet. 

• Bestyrelsen har desuden fremlagt sin bekymring for de kommunale 
medarbejdere over at Sydsjællands-leden er ved at blive ædt af havet ca. 
midt mellem Birkevej og Bøgevej med ønske om forstærket kystbeskyttelse, 
inklusive beskyttende beplantning. 

 
6. Bestyrelseshåndbogen 

Revideres løbende. 
 

7. Information fra Vordingborg Kommune, Lokalrådet, Havneudvalget mfl. 
• Staten har bevilget 42 mio. kr. til cykelsti Koster – Lendemarke. 
• Arbejdet på Lindholm er afsluttet og færgen solgt. 
• Havneudvalget: Havnen oplever en voldsomt stigende interesse for sejlsport 

og har i vinterens løb modtaget nye reservationer af hele 90 bådpladser. 
 

8. Eventuelt 
Et medlem gør opmærksom på, at løse hunde jagter områdets rådyr. Medlemmer 
opfordres til at overholde hundelovens regler og påtale andre, der ikke gør det. 

 
9. Næste møde afholdes d. 29. maj hos Alex. 


